
Zápis č. 30/2025 
ze zasedání Zastupitelstva MČ Praha – Újezd  

dne 23. 4. 2025 
 

Přítomni: Václav Drahorád, Jana Draštíková, Ing. Zdeněk Hromádka, Ivan Křížek, Hana 

Petrová, Jiří Pitrman (příchod v 17.41 hodin), Ing. Filip Ranoš (příchod v 17.56 hodin), Mgr. 

Ilona Šimková, Jiří Vlach, Dana Zdeňková  

Omluven: Jan Bednář  

Nepřítomen: - 

Hosté: viz prezenční listina  

Zasedání zastupitelstva bylo zahájeno v 17.33 hodin dne 23. 4. 2025 v zasedací místnosti 

hasičské zbrojnice, Nad Statkem č. p. 580.  

Starosta přítomné přivítal a konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno a že členové 

zastupitelstva obdrželi pozvánku a materiály v řádném termínu.  

Dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva konstatoval, že je v době zahájení 

přítomno 8 členů (Jiří Pitrman přišel v 17.41 hodin, Ing. Filip Ranoš přišel v 17.56 hodin) z 

celkového počtu všech 11 členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

Starosta informoval přítomné o tom, že zasedání zastupitelstva je audiovizuálně přímo 

přenášeno prostřednictvím sítě internet na webové stránky městské části a z jednání je 

pořizován audiovizuální záznam. 

1. Schválení programu zasedání 

Starosta seznámil přítomné s následujícím návrhem programu:   

1. Schválení programu zasedání 

2. Volba ověřovatelů zápisu 

3. Volba návrhového výboru 

4. Zápis z jednání finančního výboru ze dne 16. 4. 2025 

5. Daň z nemovitých věcí – snížení koeficientu 

6. Zásady cestovních náhrad pro členy ZMČ 

7. Schválení obnovení termínovaných vkladů 

8. Žádost o individuální dotaci v oblasti podpory sportovní výchovy na pokrytí nákladů 

fotbalového a tenisového oddílu 

9. Audit Technických služeb Újezd s.r.o. 

10. Informace o rozhodnutích starosty 

11. Změna organizačního řádu 

12. Změna vnitřních směrnic – limity pro výběrová řízení na dodávku, služby a stavební 

práce 

13. Úprava podmínek usnesení č. 09/13/2019 ze dne 20. 11. 2019 k převzetí pozemku 

parc. č. 214/248 a 214/403 k. ú. Újezd u Průhonic 

14. Kontrola plnění usnesení zápisu č. 29/2025 

15. Různé 

a) Termín zasedání ZMČ – 21. 5. 2025 
 

Ivan Křížek navrhl doplnit program o bod s názvem „Informace o stavu Jednotky Sboru 

dobrovolných hasičů Praha-Újezd“ a zařadit ho do bodu „Různé“ za c). 

pro: 7 členů 
proti: 0 členů 
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zdržel: 0 členů 
nepřítomen: 1 člen (Jiří Vlach) 
Návrh byl přijat. 

Starosta navrhl doplnit program o bod s názvem „Rozpočtové opatření VI/2025“ a zařadit ho 

do bodu „Různé“ za b). 

pro: 7 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
nepřítomen: 1 člen (Jiří Vlach) 
Návrh byl přijat. 
 

Žádné další návrhy na doplnění nebo změnu programu jednání nebyly vzneseny. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd schvaluje program jako celek. 

pro: 7 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
nepřítomen: 1 člen (Jiří Vlach) 
Návrh byl přijat. 

2. Volba ověřovatelů zápisu 

Starosta navrhl určit ověřovatelky zápisu paní Janu Draštíkovou a paní Danu Zdeňkovou. 

K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd schvaluje ověřovatelky zápisu Janu Draštíkovou a Danu 

Zdeňkovou. 

pro: 7 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
nepřítomen: 1 člen (Jiří Vlach) 
Návrh byl přijat. 

3. Volba návrhového výboru 

Starosta navrhl určit jako členy návrhového výboru Jiřího Vlacha, Mgr. Ilonu Šimkovou a 

Ing. Zdeňka Hromádku. 

K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd schvaluje návrhový výbor ve složení Jiří Vlach, Mgr. Ilona 

Šimková a Ing. Zdeněk Hromádka. 

pro: 8 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 člen  
Návrh byl přijat. 

4. Zápis z jednání finančního výboru ze dne 16. 4. 2025 

Předsedkyně finančního výboru Mgr. Ilona Šimková informovala o jednání výboru konaného 

dne 16. 4. 2025. Na programu jednání bylo šest bodů – žádost SK Újezd Praha 4 o 

individuální dotaci v oblasti podpory sportovní výchovy, obnovení termínovaných vkladů, 

snížení koeficientu daně z nemovitých věcí, audit Technických služeb Újezd, zásady pro 

poskytování cestovních náhrad pro členy ZMČ a informace o rozhodnutích starosty. 
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Předsedkyně výboru v krátkosti body okomentovala s tím, že jednotlivé body projednávané 

finančním výborem jsou na programu dnešního jednání zastupitelstva. 

17.41 hodin přišel pan Jiří Pitrman. 

Starosta vyzval přítomné k diskusi. K bodu nebyly podány připomínky či dotazy. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd bere na vědomí zápis z jednání finančního výboru ze dne 

16. 4. 2025. 

pro: 9 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 člen  
Návrh byl přijat. 

5. Daň z nemovitých věcí – snížení koeficientu 

Finanční výbor na svém jednání měl připomínky k navrhované změně koeficientu 

stanoveného obecně závaznou vyhláškou a nedoporučil její změnu týkající se snížení 

koeficientu z hodnoty 5 na hodnotu 4,5. Snížení koeficientu by neznamenalo výraznou 

úsporu finančních prostředků pro místní občany a částka cca 500 tis. Kč, o kterou by se 

snížil výnos daně z nemovitých věcí pro naši městskou část, je zapojena ve schváleném 

rozpočtu pro rozvoj městské části.  

Starosta doplnil, že snížení koeficientu by se promítlo v rozpočtu městské části až v roce 

2026. 

Starosta vyzval přítomné k diskusi. K bodu nebyly podány připomínky či dotazy. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd neschvaluje podání žádosti o změnu obecně závazné 

vyhlášky hl. m. Prahy č. 11/2024, o výši koeficientů pro výpočet daně z nemovitých věcí. 

pro: 7 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 2 členové (Václav Drahorád, Hana Petrová) 
Návrh byl přijat. 

6. Zásady cestovních náhrad pro členy ZMČ 

Starosta předložil pravidla pro poskytování cestovních náhrad členům Zastupitelstva 

městské části Praha-Újezd v souvislosti s plněním úkolů spojených s výkonem jejich funkce 

zastupitele. Členům zastupitelstva se navrhuje náhrada výdajů za použití soukromého 

vozidla či za použití MHD při pracovní cestě. 

Finanční výbor na svém jednání dne 16. 4. 2025 neměl připomínky k navrhovaným 

Zásadám pro poskytování cestovních náhrad pro členy Zastupitelstva městské části Praha-

Újezd a doporučil je schválit.  

Starosta vyzval přítomné k diskusi. K bodu nebyly podány připomínky či dotazy. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd schvaluje Zásady pro poskytování cestovních náhrad pro 

členy Zastupitelstva městské části Praha-Újezd dle přílohy č. 1, s platností od 23. 4. 2025. 

pro: 9 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 
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7.   Schválení obnovení termínovaných vkladů 

Předsedkyně finančního výboru Mgr. Ilona Šimková uvedla, že firemní bankéř podal 

nabídku zhodnocení termínovaných vkladů na 6 měsíců (2,50 % p. a.) a 12 měsíců (2,60 % 

p. a.). Finanční výbor na svém jednání dne 16. 4. 2025 doporučil schválit obnovení 

termínovaných vkladů s dobou vkladu na 12 měsíců.  

Starosta vyzval přítomné k diskusi. K bodu nebyly podány připomínky či dotazy. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd: 

I. Bere na vědomí, že termínované vklady uzavřené na dobu určitou 6 měsíců mají 

splatnost: číslo účtu 319369037/0300 dne 7. 5. 2025, číslo účtu 319368915/0300 dne 

7. 5. 2025 a číslo účtu 319368747/0300 dne 8. 5. 2025.  

II. Schvaluje obnovení Smluv o účtu „Termínovaný vklad na dobu určitou“ číslo 

319369037/0300, číslo 319368915/0300 a číslo 319368747/0300, uzavřených dne 

21. 2. 2023 s Československou obchodní bankou, a. s., Radlická 333/150, 150 57 

Praha 5, IČO: 00001350, s délkou vkladu 12 měsíců. Objem vázaných finančních 

prostředků na termínovaných vkladech činí 25 000 000 Kč. Součástí vkladů jsou 

vyúčtované úroky připsané ve prospěch účtu jako součást úročené jistiny. 

III. Ukládá starostovi podepsat obnovené Smlouvy o účtu „Termínovaný vklad na dobu 

určitou“ dle odst. II. tohoto usnesení.  

pro: 9 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 

8. Žádost o individuální dotaci v oblasti podpory sportovní výchovy na 

pokrytí nákladů fotbalového a tenisového oddílu 

Předsedkyně finančního výboru Mgr. Ilona Šimková informovala o žádosti SK Újezd Praha 

4 o poskytnutí dotace v celkové částce 650 000 Kč na činnost sportovního oddílu. V žádosti 

žadatel upřesňuje účel použití požadované finanční částky tak, jak bylo požadováno 

finančním výborem. 

Finanční výbor žádosti SK Újezd doporučil schválit. 

Starosta vyzval přítomné k diskusi. K bodu byly podány připomínky či dotazy. 

Místostarostka paní Draštíková uvedla, že v žádosti je žádáno na konkrétní výdaje klubu, 

které jsou rozděleny na investiční a neinvestiční. Klub má početnou mládežnickou základnu, 

kterou je třeba podporovat. Klub nemá rozdělené účetnictví na oddíl fotbalu a tenisu, účtuje 

vše dohromady. 

Pan Ivan Křížek uvedl, že se nejedná o mimořádný, ale pravidelný finanční příspěvek ze 

strany městské části. Je třeba nastavit kontrolu a jiné hospodaření klubu, které bylo 

v minulém roce ztrátové. 

17.56 hodin přišel Ing. Filip Ranoš. 

Zástupce SK Újezd pan Jakub Šedý uvedl, že je klub závislý na externí finanční podpoře a 

snaží se sestavovat vyrovnaný rozpočet. V současné době je situace v hospodaření klubu 

stabilní a klub bude od 1. července zvyšovat členské příspěvky. 
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Pan Smékal uvedl, že je třeba nastavit rozumný model financování klubu, nabízí se oddělit 

účetnictví dle středisek – fotbal, tenis. 60 % požadované částky se týká investice do tenisu 

(tenisová hala). 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd 

I. Schvaluje 

a) neinvestiční příspěvek ve výši 50 000 Kč na pokrytí nákladů souvisejících s 

činností tenisové akademie pro děti a mládež, a to konkrétně na pokrytí výdajů 

na sportovní pomůcky, míčky, rakety a další tréninkové vybavení; 

b) neinvestiční příspěvek ve výši 50 000 Kč na pokrytí nákladů souvisejících s 

činností tenisové akademie pro děti a mládež, a to konkrétně na pokrytí výdajů 

na sportovní oblečení; 

c) neinvestiční příspěvek ve výši 50 000 Kč na pokrytí nákladů souvisejících s 

činností mládežnických fotbalových oddílů, a to konkrétně na pokrytí výdajů na 

sportovní pomůcky, míče, branky a další tréninkové vybavení; 

d) neinvestiční příspěvek ve výši 50 000 Kč na pokrytí nákladů souvisejících s 

činností mládežnických fotbalových oddílů, a to konkrétně na pokrytí výdajů na 

sportovní oblečení a dresy. 

II. Schvaluje investiční příspěvek ve výši 450 000 Kč na dofinancování výměny 

termoizolační bubliny na 3kurtovou přetlakovou halu na tenisových kurtech a na 

výměnu související ÚV folie. 

III. Ukládá starostovi uzavřít veřejnoprávní smlouvy dle odst. I a II tohoto usnesení.  

pro: 9 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 1 člen (Ing. Filip Ranoš) 
Návrh byl přijat. 

9.  Audit Technických služeb Újezd, s. r. o. 

Finanční výbor nepovažuje navrhovaný audit Technických služeb Újezd, s. r. o., za 

opodstatněný, nejsou mu známa pochybení.  

Starosta vyzval přítomné k diskusi. K bodu byly podány připomínky či dotazy. 

Paní Hana Petrová uvedla, městská část poskytuje TSÚ měsíční zálohy na provoz v částce 

310 000 Kč. Součástí faktur je rozpis prací, který není podrobný dle jednotlivých pracovníků. 

Dále chybí rozpis prací u pracovníka OSVČ, který TSÚ vystavuje faktury. Dále by porovnala 

čerpání pohonných hmot s knihou jízd. Vystoupila z dozorčí rady TSÚ, neboť její 

upozornění na nedostatky nebylo vyslyšeno. 

Pan Ivan Křížek se dotázal, zda byly práce deklarované v rozpisu prací u faktur provedeny 

nebo zda nebyly dopodrobna rozepsány.  

Místostarostka Jana Draštíková uvedla, že dozorčí rada provedla kontrolu TSÚ dne 17. 4. 

2025 a zápis bude po jeho vyhotovení předložen členům zastupitelstva.  

Jednatel TSÚ, pan Jiří Vlach uvedl, že podklady, včetně šablon výkazu práce, obdržel od 

městské části.  
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Starosta uvedl, že pokud je vše v pořádku, ať zastupitelstvo provedení auditu schválí, aby 

se předešlo pochybnostem v hospodaření TSÚ. 

Pan Smékal navrhl provést nejprve interní audit společnosti a na základě jeho výsledků 

audit externí. 

Proběhla diskuse mezi členy zastupitelstva a veřejnosti týkající se důvodů navrhovaného 

auditu, spokojenosti vedení městské části s prací TSÚ, odhadovaných nákladů na audit a 

konkrétních návrhů, na co by se měl interní audit zaměřit.  

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd neschvaluje objednání auditu Technických služeb Újezd 

s.r.o. Kontroly probíhají pravidelně dozorčí radou a kontrolami zjištěné nedostatky jsou 

vyřešeny nápravnými opatřeními ve stanovených termínech.  

pro: 7 členů 
proti: 0 členů  
zdržel: 3 členové (Václav Drahorád, Hana Petrová, Jiří Vlach) 
Návrh byl přijat. 

10.     Informace o rozhodnutích starosty 

Starosta informoval o vydaných rozhodnutích č. 12/2025, 13/2025 a 15/2025. 

Starosta vyzval přítomné k diskusi. K bodu nebyly podány připomínky či dotazy. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd bere na vědomí:  

a) rozhodnutí starosty č. 12/2025 o schválení rozpočtového opatření týkající se přesunu 

finanční částky ve výši 108 500 Kč z nákupu služeb na položku pro opravu a údržbu 

techniky JSDH a položku pro záměr FVE a dále přesunu finanční částky ve výši 15 

000 Kč týkající se poskytnutí finančních darů; 

b) rozhodnutí starosty č. 13/2025 o schválení rozpočtového opatření týkající se přesunu 

finanční částky ve výši 100 000 Kč z položky nákup služeb na položku určenou pro 

provoz Senior taxi; 

c) rozhodnutí starosty č. 15/2025 o schválení rozpočtového opatření týkající se 

ponechání nevyčerpaných prostředků z dotace na činnost JSDH (61 900 Kč), vratku 

nevyčerpané dotace na akci Rekonstrukce ulice Proutěná III. etapa (5 184 800 Kč), 

poskytnutí dotace na akci Rozšíření ulice U Pramene (5 184 800 Kč), a poskytnutí 

účelové investiční dotace na akci Rekonstrukce komunikace Proutěná (5 000 000 

Kč).  

pro: 10 členů 
proti: 0 členů  
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 

11.      Změna organizačního řádu  

Starosta uvedl, že v souvislosti s personální změnou byl upraven organizační řád úřadu 

městské části, ve kterém se mění kompetence a činnosti starosty, místostarostů, tajemníka 

a jednotlivých odborů úřadu. 

Starosta vyzval přítomné k diskusi. K bodu nebyly podány připomínky či dotazy. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd: 



7 
 

I. schvaluje s účinností od 23. 4. 2025 Organizační řád Úřadu městské části Praha-

Újezd, viz příloha č. 2, 

II. ruší ke dni 23. 4. 2025 Organizační řád Úřadu městské části Praha-Újezd schválený 

usnesením č. 10 zápisu č. 7/2023 ze dne 19. 4. 2023, 

III. pověřuje starostu a místostarosty podpisem Organizačního řádu Úřadu městské 

části Praha-Újezd. 

pro: 10 členů 
proti: 0 členů  
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 

12.  Změna vnitřních směrnic – limity pro výběrová řízení na dodávky, 

služby a stavební práce  

Starosta předložil v souvislosti se změnou zákona o zadávání veřejných zakázek návrh na 

změnu vnitřních směrnic týkajících se limitů pro výběrová řízení na dodávky, služby a 

stavební práce. 

Starosta vyzval přítomné k diskusi. K bodu nebyly podány připomínky či dotazy. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd: 

I. Změna vnitřní směrnice městské části Praha-Újezd 

a) ruší usnesení č. 09/42/2022 ze zápisu č. 42/2022 ze dne 20. 4. 2022, 

b) schvaluje vnitřní směrnici pořadové č. 6 – Limity pro výběrová řízení na dodávky, 

služby a stavební práce pro městskou část Praha-Újezd, s platností od 23. 4. 2025. 

II. Změna vnitřní směrnice Mateřské školy Formanská 

a) ruší usnesení č. 12/28/2020, bod IIc) ze zápisu č. 28/2020 ze dne 16. 12. 2020, 

b) schvaluje vnitřní směrnici pořadové č. 4 – Limity pro výběrová řízení na dodávky, 

služby a stavební práce pro Mateřskou školu Formanská, příspěvkovou organizaci, s 

platností od 23. 4. 2025. 

III. Změna vnitřní směrnice Základní školy Formanská 

a) ruší usnesení č. 12/28/2020, bod IIb) ze zápisu č. 28/2020 ze dne 16. 12. 2020, 

b) schvaluje vnitřní směrnici pořadové č. 5 – Limity pro výběrová řízení na dodávky, 

služby a stavební práce pro Základní školu Formanská, příspěvkovou organizaci, s 

platností od 23. 4. 2025. 

pro: 10 členů 
proti: 0 členů  
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 

13. Úprava podmínek usnesení č. 09/13/2019 ze dne 20. 11. 2019 

k převzetí pozemku parc. č. 214/248 a 214/403 k. ú. Újezd u Průhonic 

Starosta uvedl, že v roce 2019 bylo zastupitelstvem schváleno usnesení týkající se převzetí 

komunikací v předmětné lokalitě. Investor pozemky a komunikace nepředal městské části, 

ale formou přídatného spoluvlastnictví je předal soukromým vlastníkům nemovitostí, kteří je 
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chtějí v současné době předat do správy městské části. Nyní se navrhuje upravit rozsah 

požadavků v původně přijatém usnesení v roce 2019. 

Zastupitelstvo na minulém jednání přijalo, z důvodu zjištění skrytých závad v likvidaci 

dešťových vod, usnesení týkající se požadavku na zpracování hydrogeologického posudku. 

Upřesnění rozsahu posudku bude projednávat na svém jednání výbor stavební a pro životní 

prostředí. Městská část oslovila zpracovatele projektové dokumentace ke stavbě s žádostí o 

informaci, zda byl vypracován hydrogeologický posudek s výpočty kapacit vsakování. 

Starosta vyzval přítomné k diskusi. K bodu byly podány připomínky či dotazy. 

Ing. Filip Ranoš uvedl, že v roce 2019 bylo přijato standardní usnesení týkající se převzetí 

komunikací od developera. Městská část neodpovídá za to, že se developer rozhodl jinak, 

komunikace nepředal do správy městské části, ale formou přídatného spoluvlastnictví 

předal soukromým vlastníkům. Městská část nechce couvat ze svého záměru převzít 

komunikace do své správy. Na příštím zasedání zastupitelstva bude jasné, jakou formu 

bude muset splňovat hydrogeologický posudek, a kdo ho bude zpracovávat. Tato informace 

bude projednávána na výboru stavebním a pro životní prostředí, který se bude konat dne 

12. 5. 2025. 

Ivan Křížek uvedl, že je třeba převzít funkční věc – uvést stav likvidace dešťových vod do 

původního stavu dle projektové dokumentace a navrhnout řešení, které by eliminovalo 

případné spory s vlastníky nemovitostí ohledně nedostatečného odvodnění lokality. 

Proběhla diskuse týkající se nedostatku v odvodnění předmětné lokality, nutnosti 

zpracování hydrogeologického posudku, popřípadě potvrzení toho, že úpravy, které v dané 

lokalitě byly provedeny, nebrání městské části v převzetí komunikací. Dále bylo diskutováno 

o stávajícím dětském hřišti, které městská část požaduje odstranit, neboť nesplňuje 

požadované parametry a pravidelné revize bezpečnosti herních prvků. 

Zástupkyně vlastníků nemovitostí v lokalitě, paní Mgr. Radka Seidlová, uvedla, že z jednání 

nevyplývá, zda městská část převezme či nepřevezme předmětnou komunikaci. Vlastníci 

jsou tímto v nejistotě. Paní Seidlová dále namítla, že vlastníci plní požadavky vyplývající 

z usnesení zastupitelstva z roku 2019 a nyní bylo přijato nové usnesení týkající se 

požadavku zpracování hydrogeologického posudku. Vznesla dotaz, co bude městská část 

požadovat, když budou v hydrogeologickém posudku zjištěny závady a za jakých podmínek 

komunikace převezme do své správy. Starosta reagoval, že odpovědi na výše uvedené 

dotazy vyplynou z jednání výboru stavebního a pro životní prostředí. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd: 

I. ruší usnesení č. 09/13/2019 ze dne 20. 11. 2019, 

II. schvaluje převzetí pozemků parc. č. 214/248 a 214/403, v k. ú. Újezd u Průhonic, 

včetně stavby komunikace na základě darovací smlouvy od vlastníků Sukovská, 

uvedených na LV č. 2137 v k. ú. Újezd u Průhonic, za těchto podmínek: 

a) definitivní zastavění komunikací a chodníků včetně všech potřebných a schválených 

inženýrských sítí v souladu s projektovou dokumentací ke stavebnímu povolení, 

b) zkolaudování bez nedodělků a závad, bez závazků, pohledávek nebo břemen třetích 

osob vyjma vlastníků a správců veškerých uložených inženýrských sítí včetně 

veřejného osvětlení, 
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c) doložení předání veřejného osvětlení příslušnému správci (Technologie hl. m. Prahy, 

a. s.), 

d) vypracování znaleckého posudku, 

e) uzavření darovací smlouvy se uskuteční po zaplacení příspěvku na údržbu na 

základě usnesení č. 3 zápisu č. 2 ze dne 13. 2. 2012. 

pro: 10 členů 
proti: 0 členů  
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 
 

14. Kontrola plnění usnesení zápisu č. 29/2025  

Trvá usnesení 4a) Soubor rodinných domů s parkovou úpravou, ulice K Motelu – nejsou 

uzavřeny smlouvy. 

Trvá usnesení 4b) Nový koncept projektu rodinných domů, lokalita V Potocích – nejsou 

uzavřeny smlouvy. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd bere na vědomí informace o plnění usnesení zápisu č. 

29/2025. 

pro: 10 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 

15. Různé 

a) Termín zasedání ZMČ – 21. 5. 2025 

Příští zasedání zastupitelstva se koná 21. května 2025 od 17.30 hodin v zasedací místnosti 

hasičské zbrojnice, Nad Statkem 580. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd schvaluje termín zasedání zastupitelstva 21. května 2025 

od 17.30 hodin v zasedací místnosti hasičské zbrojnice, Nad Statkem 580. 

pro: 10 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 

b) Rozpočtové opatření VI/2025 

Starosta v souvislosti s přijatým usnesením o schválení mimořádného investičního 

příspěvku ve výši 450 000 Kč pro SK Újezd předložil rozpočtové opatření. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd schvaluje rozpočtové opatření VI/2025: 

NS SU AU ODPA POL PPO ZJ UZ ORJ ORG Příjmy Výdaje 

00241784 231 0000 003421 5222 000 000 000000000 0000000400 0000000000000 0,00 -450 000,00 

 RO6 – investiční příspěvek SK Újezd 

00241784 231 0000 003421 6322 000 000 000000000 0000000400 0000000000000 0,00 450 000,00 

 RO6 – investiční příspěvek SK Újezd 

Celkem: 0,00 0,00 

pro: 10 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 



10 
 

c) Informace o stavu Jednotky Sboru dobrovolných hasičů Praha-
Újezd 

Ivan Křížek předložil Protokol o kontrole JSDH Praha-Újezd o dodržování povinností 

stanovených předpisy o požární ochraně. Kontrolu provedl Hasičský záchranný sbor 

hlavního města Prahy dne 18. 2. 2025. V protokolu zvýraznil body, ke kterým je třeba 

provést náprava (např. zřizovací listina). 

Ivan Křížek konstatoval, že byl odvolán z funkce velitele JSDH a dále vznesl dotaz na 

starostu městské části týkající se důvodů jeho odvolání z funkce člena JSDH, a to zejména 

v souvislosti s podlimitním stavem počtu členů JSDH. 

Starosta uvedl, že není připraven odpovědět na tento dotaz, ale důvodem byl stav 

hasičského vozidla, který nesplňoval požadovaný technický stav, a nedbalost v rámci 

výjezdu JSDH, kdy členem výjezdu byla neoprávněná osoba.  

Ivan Křížek vysvětlil důvody účasti neoprávněné osoby ve vozidle a uznal své pochybení a 

popsal technický stav vozidla týkající se problému s výfukovými plyny. Dále se dotázal na 

bezpečnostní kamerový systém v hasičské zbrojnici v době výjezdu JSDH, zda na něj 

starosta nahlížel a šířil ho dál.  

Starosta uvedl, že byl v době výjezdu JSDH kontaktován společností Jablotron (zajišťuje 

EZS), že kouřové čidlo v hasičské zbrojnici hlásí požár. Z bezpečnostních důvodů nahlédl 

na kamerový záznam, aby zjistil, zda nehrozí riziko požáru. Prostřednictvím záznamu zjistil, 

že je v prostoru HZ, ve výjezdové technice, přítomna neoprávněná osoba, čímž byl porušen 

zákon o požární ochraně a osoba byla vystavena protiprávnímu jednání. Starosta 

s možným porušením zákona seznámil několik zastupitelů. Na veřejnosti žádná videa ani 

fotografie nešířil.  

Proběhla diskuse mezi starostou a panem Křížkem týkající se nutnosti přijmout opatření a 

pravidla týkající se kamerových záznamů, o jejich nahlížení a dalšímu šíření, a to zejména 

kvůli dodržování GDPR v souvislosti s tím, že na záznamech byli členové JSDH ve spodním 

prádle. Starosta uvedl, že na stažených záznamech, které vidělo několik zastupitelů, nebyl 

nikdo ve spodním prádle. K tomuto uvedl pan Pitrman, že jednoho hasiče takto na záznamu 

viděl. Dále diskutovali o technické závadě vozidla, která se vyskytla již v minulosti a nebyla 

adekvátně řešena a o nedodání požadavků ze strany JSDH na poskytnutí finančních 

prostředků.  

Starosta uvedl, že navrhl do funkce velitele JSDH pana Jiřího Vlacha, který s tímto souhlasil 

a zaslal žádost HZS o jeho jmenování. Panu Křížkovi starosta zaslal návrh na opětovné 

zařazení do JSDH, na které pan Křížek reagoval žádostí o osobní schůzku. 

Pan Křížek uvedl, že JSDH funguje na základě dobrovolnosti a přátelství a bude nadále 

fungovat pouze v případě, že městská část k činnosti JSDH vytvoří podmínky.  

Proběhla diskuse o fungování JSDH, která byla ukončena návrhem místostarostky paní 

Jany Draštíková o uspořádání „kulatého stolu“, kde by si všichni zúčastnění dohodli, jak se 

bude dále postupovat. 

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 19.45 hodin dne 23. 4. 2025. 

Zapsala dne 23. 4. 2025 Pavla Pitrmanová, tajemnice úřadu. 

člen ZMČ ověřovatel              člen ZMČ ověřovatel  
 
 
                          starosta 


